

သင်တို့သည်

အဘယ်မည်သော

ဗတ္တိဇ်ကိုခံကြသနည်း

အသစ်အဆန်း ရှာပေတော့ရှိခြင်း။ ။ လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း (၁၄၀၀) ခုလောက်တွင် အီတလီလူငယ်တယောက်သည် အနောက်ဘက်မှအရှေ့ဘက်သို့ ပင်လယ်ခရီးလမ်းပေါက်တခုရှာရန် သင်္ဘောနှင့် ထွက်သွားခဲ့ဘူးပါသည်။ ထိုခေတ်အခါက လူတို့သည် ကမ္ဘာမြေကြီးကို ပြားသည်ဟု အယူအဆရှိသောကြောင့် ဤသို့သောကြိုးစားမှုမျိုးကို အလွန်ကြောက်မက်ဘွယ်ရာကောင်းသည်ဟု ထင်မှတ်ယူကြသည်။ ထို့ကြောင့် ခရစ်တို့ဖားကိုလံဘတ်(စ်)သည် အင်္ဂလန်ဘုရင် ဟင်နရီ (၇) ထံ အကူအညီတောင်းခဲ့သော်လည်း အရာမရောက်ပါ။ နောက်ဆုံးတွင် သူသည် စပိန်ဘုရင် ဖာဒီနန်နှင့် ဘုရင်မ အိုင်စပလားထံမှ အကူအညီရယူ၍ သူ့ ပင်လယ်ခရီးကို စတင်ခဲ့လေသည်။

အဘယ်ကြောင့် ကမ္ဘာကြီးလုံးသည်ဟူသော သီအိုရီကို မယုံကြည်နိုင်ဘွယ်ရာဖြစ်သနည်း။ လူတို့သည် ရှေးရိုးစဉ်လာ အယူအဆအပေါ် အယူသေးမှုရှိသောကြောင့် သစ်လွင်သော အယူအဆများကို လက်ခံရန် ခဲယဉ်းလှပေသည်။ သူတို့၏စိတ် ထရံနှင့်ကား သ ကဲ့ သို့ ဖြစ်သည်။

ထိုနည်းတူစွာ ရှေးထုံးစဉ်လာ အယူသေးမှုတခုခုသည် ခရစ်ယာန်လူသားတယောက်၏အတွေ့အကြုံကို ဆီးတားလာသောအခါအဖြစ်တင်ခြင်းခံရ၏။ ယေရှုက “သင်တို့သည် အဆက်ဆက်ခံသောနည်းဥပဒေကို အမှီပြု၍ ဘုရားသခင်၏ပညာတော်ကို အဘယ်ကြောင့် ကျူးလွန်ကြစနည်း” ဟု-ရှင်မထဲခရစ်ဝင် ၁၅:၃ တွင်ပြောထားခဲ့ပါသည်။ များစွာသောခရစ်ယာန်တို့အား ဂိုဏ်းဂဏ၏ စည်းမျဉ်းဥပဒေများကချည်နှောင်ထားသောကြောင့် သမ္မာကျမ်းစာ၏မှန်ကန်မှုအသစ်အဆန်းတို့ကို ပြည့်စုံစွာရှာဖွေစုံစမ်းလေ့လာရန်သူတို့အတွက် ခဲယဉ်းလေသည်။ စဉ်းလည်မစဉ်းစားနိုင်ကြပါ။

လွန်ခဲ့သော နှစ်အနည်းငယ်လောက်ကစ၍ အံ့ဩဘွယ်ရာကောင်းလောက်အောင် ရေနှစ်ခြင်းမင်္ဂလာသည်များစွာသောလူတို့၏ စိတ်နှလုံးကို အလမ်းသွင်းပေးခဲ့လေသည်။ ထိုအလမ်းသည် သစ်ဆန်းသော အမှန်တရားမဟုတ်သောကြောင့် ဆန်းသစ်သော အလင်းမဟုတ်ပါ။ အသစ်အဆန်းကဲ့သို့ ဖြစ်သော်လည်း အမှန်တကယ် မေ့သစ်ကျမ်းထဲက မှန်ကန်သည့် အချို့သော တရားများ ပင်ဖြစ်ပေသည်။ ဤအချက်ကို ဆွေးနွေးနိုင်ရန်အတွက် မိတ်ဆွေသည် ကျမ်းစာနှင့် စိတ်နှလုံးပွင့်ဟထားရန် မေတ္တာရပ်ခံချင်ပါသည်။

အမျိုးမျိုးသော ခံယူချက်။ ။ ရေနှစ်ခြင်းမင်္ဂလာနှင့် ပတ်သက်၍ အမျိုးမျိုးသော ခံယူချက်များ ပေါ်ပေါက်လာလေသည်။ အချို့သည် မမှန်သော ရေနှစ်ခြင်းမရှိ၊ အားလုံးမှန်ကန်ပါသည်ဟု ဆိုသည်။ သို့သော် ကျမ်းစာက အမှန်အကန် သွန်သင်သည်ကား စစ်မှန်သော ခရစ်ယာန်တို့၏ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် အစိတ်အပိုင်း တရားဖြစ်ပါသည်။ တမန်တော် ၀တ္ထု ၁၀:၄၇ တွင် “ဤသူတို့ကို ဗတ္တိဇ်မပေးခြင်းငှါ အဘယ်သူသည် ရေကိုမြစ်တားနိုင်သနည်း” ဟူ၍ ရေးသားထားပါသည်။

ဗတ္တိဇ်ကိုမည်ကဲ့သို့ ပြုလုပ်မည်နည်း။ ရေစက်ချမည်လော၊ ရေလောင်းမည်လော၊ ရေပျန်းမည်လော၊ ရေနှစ်မည်လော၊ တမန်တော် ၀တ္ထု ၈:၃၈ တွင် ဖိလိပူသည် ထိုအမတ်နှင့် တကွ ရေထဲသို့ ဆင်း၍ ဗတ္တိဇ်ကိုပေး၏။ ဆက်၍ ရေထဲကတက်ကြလျှင် ဟူ၍ ငါတို့အား တင်ပြခဲ့သည်။ ဗတ္တိဇ်သည် ရေထဲ၌ နှစ်ခြင်းသော ဖြစ်သောကြောင့် အကျိုးမဲ့မပြုလုပ်ကြပါ။ ရောမဩဝါဒစာ ၆:၄ တွင် “အသေခံတော်မူခြင်း၌ ဗတ္တိဇ်ကိုခံသော အားဖြင့် ထိုသခင်နှင့် အတူ သင်္ဂြိုဟ်ခြင်းကိုခံကြ၏” ဟူ၍ ရေးသားသည်။ နောက်အခန်းငယ်တွင် “အသေခံတော်မူခြင်း၏ ပုံသဏ္ဍာန်ကို ဆောင်ရွက်၍ ထိုသခင်နှင့် အတူ ငါတို့ကိုစိုက်ပျိုးလျက်ရှိသည်” ဟူ၍လည်း ရေးသားထားသည်။ ဤအချက် နှစ်ခုသည် ဗတ္တိဇ်ဟု ဆိုရာ၌ နှစ်ခြင်း (immersion) လိုအပ်ကြောင်း အထူးပြုခြင်း ပင်ဖြစ်ပေသည်။

သမိုင်းစာအုပ်များကလည်း ဤအချက်အတွက် သက်သေထူခဲ့ပါသည်။ ကမ္ဘာ့စွယ်စုံကျမ်းစာအုပ်က အစကနဦးက ဗတ္တိဇ်သည် ရေထဲ၌ နှစ်ခြင်းသော ဖြစ်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့အား ပြောပြခဲ့ပါသည်။ ကတ်တသစ် စွယ်စုံကျမ်းက ပဌမရာစုခေတ်တွင် ခရစ်ယာန်လူသားအားလုံး

Apostolische Pfingstgemeinde
 Friedelsheimerstr. 18-20
 D - 68199 Mannheim (Neckarau) /Germany
 Pastor Raymond Wey
 Assistent Pastor Sascha Wey
 www.jesus-is-god.de

သည် ချောင်းထဲ၌ဖြစ်စေ၊ ရေကန်ထဲ၌ဖြစ်စေ၊ ရေနှစ်ခြင်းခံရန်ပြုလုပ် ထားသော နေရာများ၌ဖြစ်စေ၊ ဗတ္တိဇံကိုခရုနှစ်ခြင်းဖြင့် ခံယူကြပါ သည်ဟုရေးသားထားပါသည်။

ထိုအရာသည် ခြားနားမှု ဖြစ်စေခဲ့သလား။ ။ သင်၏အဘယ် မည်သော ဗတ္တိဇံခံယူခြင်းသည် သင်၏စစ်မှန်သော ခရစ်ယာန် တ ယောက်ဖြစ်ခြင်းနှင့် ခြားနားမှုဖြစ်စေခဲ့သလား၊ မေတ္တာတော်ရှင်တာ ဝရ ဘုရားသခင်သည်၊ လုံးဝရေနှစ်ခြင်းမခံခဲ့ဘူးသော်လည်း စစ်မှန် သောလူတယောက်အား ငြင်းပယ်မည်လားဟူ၍ မေးခွန်းမေးခဲ့ပါ လိမ့်မည်။ ကျမ်းစာကအဖြေပေးသည်မှာ သင်၏ဘုရားသခင်ပညာတ် ချက်များလိုက်နာခံယူမှုကို သင်၏ရိုးသားဖြောင့်မတ်ခြင်း၊ စစ်မှန်ခြင်း တို့က၊ သက်သေပြုရမည်ဖြစ်လေသည်။ စစ်မှန်သောစိတ်ဓါတ်ရှိသူ တ ဦးတယောက်သည် ယေရှုခရစ်တော်နှင့်နီးကပ်စွာလျှောက်သွားနိုင်ရန် အရေးကြီးသောအချက်အလက်များပို၍ ကြိုးစားရှာကြံရမည်ဖြစ်လေ သည်။ ဘုရားသခင်၏အလိုတော်လိုက်နာခံယူခြင်းသည်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ စစ်မှန်မှုကိုသက်သေပြရန်၊ အံ့ဩဘွယ်လောက်သော အထူးအခွင့်အ ရေးတမျိုးပင်ဖြစ်ပါသည်။ ဗတ္တိဇံခံခြင်းသည် ဘုရားသခင်၏အလို တော် လိုက်နာကျင့်သုံးခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ (ယော ၃:၅-၇၊ ၂ ဂဏ ၁၅:၁၅၊ ၂ ဂဏ ၁၆:၁၆၊ တမန် ၂:၃၀၊ ၄၁၊ ၅၂၊ ၅၃)။

မှန်ကန်သောပုံသေနည်းသည် အဘယ်နည်း။ ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် မှန်ကန်သော ဗတ္တိဇံပုံသေနည်းကို မည်ကဲ့သို့ဖော်ထုတ်နိုင်မည်နည်း။ ယခုအခါ ဂိုဏ်းဂဏထုစုမျှမရှိဟုဆိုကြပါစို့။ ကျမ်းစာအုပ်သာလျှင် ဆက်သွယ်နိုင်သော ရေသောက်မြစ်ဖြစ် ဘည်ဟုယူဆကြပါစို့။ ကျွန်ုပ် တို့သည်၊ ဓမ္မသစ်ကျမ်းကိုဖတ်ရှုသောအခါ၊ ချက်ခြင်းပင်လူတယောက် သည်မည်ကဲ့သို့ဗတ္တိဇံခံရမည်ဟု သောအချက်တွေ့မြင်ရလေသည်။ တမန် တော်ဝတ္ထုအခန်းကြီး ၂ တွင်၊ မဟောပြောစကား၊ ထူးခြားစွာအောင် မြင်မှုပေးသောတရားဟောချက်ကိုတွေ့ရလေသည်။ ပင်တေကုတ္တေနေ တွင်၊ ရှင်ပေတရုသည် ထိုတရားကိုဟောပြောခဲ့ပါသည်။ ဤသို့တရား ဟောခြင်းအားဖြင့် ပတ်ဝန်းကျင်မှာရှိနေသောလူထုကြီးသည် မိမိတို့ ၏ အပြစ်များကိုသိပြီးသကာလ စိတ်သောကထောက်ရှိ၍ ပူပန်ခြင်းရှိ ကာ၊ “ညီအစ်ကိုတို့ အဘယ်သို့ပြုရပါမည်နည်း”ဟူ၍ အော်ဟစ်မေး မြန်းပြီး စိတ်နှလုံးပြောင်လဲခြင်းရှိသော လူထူးထောင်တို့အား ခရစ် ယာန်အဖြစ်သို့ဆွဲဆောင်နိုင်ခဲ့သည်။

သောလှုပ်ရှားမှုကြီးတရပ်ဖြစ်ပေသည်။ သခင်ယေရှုသည်၊ ရှင်ပေတရု အား ကောင်းကင်နိုင်ငံ၏သော့တို့ကိုပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပေတ ရု၏အဖြေသည်များခဲ့လျှင်၊ ဤသုံးထောင်သောလူအား လမ်းမှားစေ နိုင်သည့်အပြင်၊ လာမည့်ရာစုနှစ်များအတွင်း၊ လိုက်လာယုံကြည်ကြ မည့် သန်းပေါင်းများစွာသော နောင်လာ နောက်သားတို့ကိုလည်း လမ်းမှားစေမည်ဖြစ်ပေသည်။ အခန်းငယ် ၃ ကတွင် မှန်ကန်ပြတ်သား သော ပေတရု၏အဖြေကိုတွေ့မြင်ရသည်။ “သင်တို့၏အပြစ်များကို လွတ်စေခြင်းငှါ နေ့စဉ်တရုတ်တယောက်မျှမကြွင်း၊ ယေရှုခရစ်၏နာမ နှံ၊ ဗတ္တိဇံကိုခံကြလော့။ သို့ပြုလျှင် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်တည်း ဟူသော ဆုကျေးဇူးကို ခံရကြလိမ့်မည်။” ထို့ကြောင့်ပဌမဦးဆုံးခရစ် ယာန်တို့၏ဗတ္တိဇံသည် ယေရှုခရစ်၏နာမ၌ဖြစ်ကြောင်းသိရှိရပါသည်။

တမန်တော်ဝတ္ထုအခန်းကြီးရှစ်သည်၊ ဗတ္တိဇံပုံသေနည်းကိုဖတ် တိ ယမှတ်တမ်းတင်သော အခန်းပင်ဖြစ်သည်။ အခန်းငယ် ၁၆ က ကျမ်း ချက်သည် “သူတို့သည်သခင်ယေရှု၏နာမ၌ ဗတ္တိဇံကိုခံယူသည်” ဟုရေး သားထားသည်။

တတိယမှတ်တမ်းသည် တမန်တော်ဝတ္ထုအခန်းကြီးတဆယ်ပင် ဖြစ်သည်။ တမန်တော်ပေတရုသည်၊ တခြားအမျိုးသားတို့အတွက်ကယ် တင်ခြင်းတံခါးပွင့်ပေးနိုင်ရန်ထူးခြားသောအခွင့်အရေးတရပ်ရရှိတား ပါသည်။ တမန်တော်ဝတ္ထု ၁၀:၄၀ က သူသည်ယေရှုခရစ်၏နာမ၌ ဗတ္တိဇံပေးရန်စီရင်သည်” ဟု ပြောပြခဲ့သည်။

ရှင်ပေါလုသည် ဖက်မြို့၌ခရစ်ယာန်အသင်းတော်ထူထောင်ခဲ့ ပါသည်။ တမန်တော်ဝတ္ထု ၁၆:၅ ဖော်ပြသည်မှာ သူတို့သည် ယေရှု ခရစ်၏နာမ၌ဗတ္တိဇံကိုခံယူကြသည်” ဟူ၍ဖြစ်သည်။ တမန်တော်ဝတ္ထု ၁၆:၅၇ ဗတ္တိဇံပုံသေနည်းမှတ်တမ်းတင်ထားချက်များသည် အားလုံးညီညွတ် မှုရှိကြသည်ကိုတွေ့ရသည်။

သမိုင်းစာအုပ်များက ဘာပြောခဲ့သနည်း။ ။ လောကီဆိုင်ရာ သမိုင်းစာအုပ်တခုသည်၊ ယေရှုခရစ်၏နာမ၌ဗတ္တိဇံပေးခြင်းသည် သ မိုင်းစဉ်မှတ်တမ်းအရ တိကျစွာထူထောင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိအံ့ရုံသ ဘောမဟုတ်ဘဲ၊ လက်တွေ့ကျကျ ကျင့်သုံးခြင်းဖြစ်ကြောင်းဖော် ထုတ် ခဲ့သည်။

အမေရိကန်မြောက်ပိုင်း လစူဗီလီ၊ ကင်သာကီ (Louisville Kentucky) နှစ်ခြင်းသမ္မာကျမ်းစာသင်ကျောင်းမှနာမည်ကြီးပညာ

Apostolische Pfingstgemeinde
Friedelsheimerstr. 18-20
D - 68199 Mannheim (Neckarau) /Germany
Pastor Raymond Wey
Assistent Pastor Sascha Wey
www.jesus-is-god.de

ရှိပါမောက္ခတစ်ဦးအား ဤမေးခွန်းမေးခဲ့ပါသည်။ မေ့သစ်ကျမ်းစာ၏ ဗဟိုဗဟိုပုံသေနည်းသည်အဘယ်နည်း။ သူ့အမှန်အပြေပေးချက်မှာ-သူ တို့သည်ယေရှုခရစ်၏ နာမည် ဗဟိုဗဟိုခံယူကြပါသည်” ဟူသောအချက် ပင်ဖြစ်လေသည်။

ဖဲစတင်းခေါ်ဘာသာရေးဆိုင်ရာစွယ်စုံကျမ်း (The Hasting Encyclopedia of Religion) သည်၊ ယေရှုခရစ်တော်၏ နာမည် ဗဟိုဗဟိုပေးခြင်းကို ပင်တေကုတ္တေနေ့ နောက်ပိုင်းနှစ်ပေါင်းများစွာထိ ဆက်လက်ကျင့်သုံးခဲ့ကြောင်း ပြတ်သားစွာပြောပြခဲ့သည်။ ဤအချက် သည်၊ သမိုင်းစဉ်အရ မှတ်တမ်းတင်ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ မြတ်နိုးနိုးက စွယ်စုံကျမ်းက၊ ရှေးအကျဆုံး ခရစ်ယာန်များ နေရာဒေသတကာတွင် ဗဟိုဗဟိုယေရှုနာမည် ခံယူနေကြကြောင်းတင်ပြခဲ့ပါသည်။ ဆက်လက် ၍ ဗဟိုဗဟိုပုံသေနည်းဖြစ်သော ယေရှုနာမအစား ခမည်းတော်၊ သား တော်၊ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်စကားလုံးများ၊ ကတ်တလစ် အ သင်းတော်က ဒုတိယရာစုနှစ်စောက်မှ အသုံးပြုခဲ့ကြောင်း ပေါ်ထုတ် တင်ပြပါသည်။

မှန်ကန်သော ဗဟိုဗဟိုပုံသေ များစွာသောအလင်းပြသလေသည်။ ယေရှုခရစ်၏နာမည် ဗဟိုဗဟိုခံခြင်းသည်၊ အခြားကျမ်းချက်များ၏ မှန် ဆန်မှု သိမြင်နိုင်ရန်အလင်းပေးသောကြောင့်၊ အရေးကြီးလှပေသည်။

မှန်ကန်သောအချက်တခုမှာ ယေရှု သို့မဟုတ် ယေဟောဝါ သည်၊ ဘုရားသခင်ကမိမိကိုယ်ကို ပေါ်ဆောင်သောနာမဖြစ်ပါသည်။ အဓိကမှားယွင်းနိုင်သောအချက်သည်၊ ရှင်မထဲခရစ်ဝင် ၂၈:၁၉ပင် ဖြစ်လေသည်။ ဤချက်တွင် ယေရှုက “ခမည်းတော်၊ သားတော်၊ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ နာမည် ဗဟိုဗဟိုပေးရန် ညွှန်ကြားခဲ့လေ သည်” မှားယွင်းခဲ့သည်မှာ ခမည်းတော်၊ သားတော်နှင့် သန့်ရှင်း သောဝိညာဉ်တော်တို့ကို ဘုရားသခင်၏အမည်နာမဖြစ်သည်ဟု ဆင်ခြင် မှတ်ယူခြင်းပင်ဖြစ်လေသည်။

သို့သော် ကျမ်းစာတော်သည်၊ ခမည်းတော်၊ သားတော်၊ သန့် ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်တို့ကို ကိုယ်ပိုင်နာမည်အဖြစ် အသုံးမပြုပါ။ ဇာခရစ်အနာဂတ္တိကျမ်း ၁၄:၉ တွင် “ထိုနေ့ရက်၌ထာဝရဘုရားတပါး တည်း၊ နာမတော် ၀.ပါ.တည်းဖြစ်တော်မူမည်”ဟု ရေးသားထား သည်။ ကျမ်းစာကရှင်းလင်းစွာပြသသည်မှာ နာမတော်တပါးဖြစ်၍၊ ပြောင်းလဲခြင်းမရှိဘဲ၊ အစဉ်အမြဲနေလိမ့်မည်၊ ယေရှုသည်ခမည်းတော်

နာမနှင့်ထာဝရကြောင်း ရှင်ယောဟန်ခရစ်ဝင် ၅:၄၃ တွင် ပြောပြခဲ့ပါ သည်။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ကို၊ သူ့နာမ(ယေရှု)နှင့် လွတ်မည် ဟု ရှင်ယောဟန် ၁၄:၂၆ တွင် ဟောကြားထားလေသည်။

ထာဝရဘုရားသည် ယေဟောဝါဖြစ်ကြောင်း ထွက်မြောက် ရာကျမ်း ၆:၃ တွင် ပြောခဲ့ပါသည်။ ယေဟောဝါသည် မိမိကိုယ်ကိုလူ သားတို့အပေါ် ထင်ရှားရန်အတွက် ဘုရားရှင်အသုံးပြု သောနာမပင် ဖြစ်ပေသည်။ ဘုရားရှင်သည်၊ ယေဟောဝါယေရိဖြစ်ကြောင်း ဘုရား ရှင်ထောက်ပံ့သည်ဟုပေါ်ပြခဲ့သည်။ ဘုရားရှင်သည် ယေဟောဝါရာ ၀- ငါသည်သင်တို့၏ ရောဂါကို ငြိမ်းစေသော ထာဝရဘုရားဖြစ် သည်ဟုပေါ်ပြခဲ့သည်။ ဘုရားရှင်သည်၊ ယေရှု-သို့မဟုတ် ယေဟော ဝါ - ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်သည်။ ဤအချက်သည် အရေးကြီး၏။ “ထိုသခင်၏နာမတော် (ယေရှု) မှတပါး ငါတို့ကိုကယ်တင်နိုင်သော နာမတစ်ခုတခုမျှ ကောင်းကင်အောက်လူတို့တွင် မပေါ်မရှိ။”

ယေရှုနာမတော်၌ တန်ခိုးရှိသည်။ ။ ဗဟိုဗဟိုနှင့်ဆိုင်သော မှန် ကန်ချက်တခုကား ယေရှုနာမတော်၌ တန်ခိုးရှိခြင်းပင်ဖြစ်လေသည်။ ခရစ်တော်သည် ကောင်းကင်ဘုံ၌၎င်း၊ မြေကြီးပေါ်၌၎င်း စီရင်ပိုင် သော အခွင့်တန်ခိုးရှိသမျှတို့ကို သူခံပြီးကြောင်း တမန်တော်တို့အား ပြောပြခဲ့လေသည်။ ထိုအခါသူတို့သည်လည်းထိုတန်ခိုးကို ယေရှုနာမ ထောက်ကိုအမှီပြု၍ ထိန်းသိမ်းအသုံးချရန်ပြုလုပ်ခဲ့လေသည်။ ယေရှုသည် နာမတော်ကိုအမှီပြု၍ ခမည်းတော်မှာတောင်းသမျှကိုပေးမည် ယေရှု သည် နာမတော်ကိုအမှီပြု၍ အနာရောဂါငြိမ်းစေမည့်အကြောင်း တ မန်တော်တို့အား ပြောပြခဲ့လေသည်။ ယေရှု၏နာမတော်ကိုယုံကြည် ခြင်းနှင့်အမှီပြုလျှင် အသက်ရှင်သော ယေရှုခရစ်တော်ကို မြင်တွေ့နိုင် သောအရာတွင် ထင်ရှားပေလိမ့်မည်။

ဗဟိုဗဟိုကျမ်းစာအတိုင်းလိုက်နာရမည်။ ။ ယေရှုခရစ်တော် ၏နာမည် ဗဟိုဗဟိုခံယူခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ တိကျသောပုံသေနည်းသည် အရေးကြီးပေမည်။ ခြားနားခြင်းအလျှင်မရှိဟု ပြောတတ်သော လူအချို့ ရှိစမြဲဖြစ်ပါသည်။ သို့သော်ရှေးအခါတမန်တော်များအတွက် ခြားနားမှုအလျှင်းရှိခဲ့လျှင် ကျွန်တော်တို့အပေါ် မှာလည်း ခြားနားမှု ပေးရမည်ဖြစ်သည်။ တမန်တော်၌ဝတ္ထု ၁၉ တွင် ရှင်ပေါလုသည်၊ ယောဟန်၏နောက်လိုက်တပည့်များအား ဒုတိယအကြိမ်နှစ်ခြင်းခံရန် တိုက်တွန်းခဲ့လေသည်။ သူတို့သည်ရေထဲ၌ ယောဟန်၏ဗဟိုဗဟိုယူပြီး သားဖြစ်ပါသည်။ သူတို့သည်နောင်တရသောကြောင့်ဗဟိုဗဟိုခံယူခြင်း၊

Apostolische Pfingstgemeinde
Friedelsheimerstr. 18-20
D - 68199 Mannheim (Neckarau) /Germany
Pastor Raymond Wey
Assistent Pastor Sascha Wey
www.jesus-is-god.de

